

**CHRISTIAN FEDERATION OF MALAYSIA  
PERSEKUTUAN KRISTIAN MALAYSI**

*Alamat : 26 Jalan Universiti, 46200 Petaling Jaya, Selangor Darul Ehsan, Malaysia*

*Talipon / Faks : + 60 3 7957 1457*

*Emel : [cfmsia@yahoo.co.uk](mailto:cfmsia@yahoo.co.uk)*

29hb Ogos 2016

**HARI MERDEKA DAN HARI MALAYSIA 2016**

**MEMPERINGATI SEMANGAT MERDEKA DAN MALAYSIA DENGAN  
MERAYAKAN MELALUI PERPADUAN KEPELBAGIAN KITA.**

Tahun ini kita merayakan Merdeka dan Hari Malaysia di tengah-tengah berbagai kejadian dan insiden yang tidak sihat di Malaysia baru-baru ini. Perbuatan keganasan ganas di Puchong, Selangor ; kemerosotan polarisasi kaum melalui tindakan sengaja mengasingkan, ucapan kebencian dan seruan ugutan, permohonan diskriminasi anti-hasutan dan ucapan anti-benci undang-undang; penggunaan siasatan yang salah di mana pengadu yang takut sebaliknya, dan kebebasan perjalanan telah disekat ; undang-undang anti-rasuah yang terpilih digunakan ; dan undang-undang yang baru berpotensi menindas telah mula berkuat kuasa.

Kristian di Malaysia sedang mencari dan berdoa untuk negara kita supaya kembali kepada adil, saksama , harmoni dan aman untuk semua, termasuk ekspatriat, penduduk, pekerja asing dan pelarian. Itu akan membawa kembali kepercayaan, keamanan, keyakinan, harapan, kerjasama, perkongsian yang bermakna, perkongsian ke arah pertumbuhan ekonomi, sosial, budaya dan politik yang matang dan pembangunan yang menjangkau setiap rakyat dan penduduk .

Sempena memperingati Hari Merdeka dan Hari Malaysia, marilah kita sebagai masyarakat Kristian di negara ini mengingatkan diri kita terhadap hasrat kita untuk mengongksikan kasih dan mesej Allah kepada semua rakyat Malaysia. Bukan tawar hati dan tunduk kepada putus asaan, tetapi marilah kita mendapat keberanian dan keluar untuk memenuhi keperluan masyarakat dengan cara yang lebih

mendalam dan bermakna melalui melayani mereka yang memerlukan, kesembuhan bagi yang kecewa, pembebasan bagi mereka yang terbelenggu , mengembalikan hak kepada yang terabai dan kurang bernasib baik, membebaskan mereka yang terluka dan trauma, dan mengajar tentang kebebasan. Tindakan kita adalah untuk menggalakkan apa yang benar untuk masyarakat kita. Marilah kita menjadi lebih berazam dan mengongsikan kasih Allah kepada kita dan masyarakat kita.

Semangat Merdeka dan Malaysia adalah yang kita alu-alukan dan keterangkuman, tidak takut dan xenofobia. Marilah kita memperingati tahun ini dengan meraikan perpaduan melalui kepelbagaian.

Di tandatangani

Revd. Dr Eu Hong Seng,  
Pengerusi

Bishop Dato' Sebastian Francis,  
Naib Pengerusi

Bishop Datuk Bolly Lapok,  
Naib Pengerusi

Revd. Datuk Jerry Dusing,  
Naib Pengerusi